



Letter of Authorisation: Early-Badge Pick-up

REGISTRANT DETAILS

- Badge holder's details used for registration
- Details must exactly match registration information, name must match that on PHOTO ID
- Registration ID (example **19-0018**) – found on the top of your confirmation email

Full Name: _____

Registration ID: _____

Phone Number: _____

AUTHORISATION

This letter is to confirm that I authorize _____
(pick-up person's name) with HKID / Passport No.: _____ to
act on behalf to pick-up my 2019 Asia Yoga Conference Badge.

By signing and authorising this pick-up, I understand and accept all terms & conditions including:

1. I will not be able to do class changes until onsite and incur onsite class change fees.
2. That I am fully responsible for my conference badge - there will be no replacements of lost or misplaced badges.

Before the pick-up, I also have the following prepared:

- CLEAR PROFILE PHOTO** uploaded to my account (conference badge photo)
- COPY OF MY PHOTO ID** (that matches my registration) – for pick-up person
- COPY HKID/ PASSPORT** of my authorized pick-up person as stated on this form

Signature of Registrant

Date

授权书：提前领证

注册者详情

- 持证者需具备具体个人信息以完成注册
- 详情需与注册信息保持一致，姓名需与身份证或护照信息保持一致
- 注册编号（如 **19-0018**）可于你的 AYC 确认函电子邮件最上方获得

全名： _____

注册编号： _____

电话： _____

授权

该函件是为了证明我授权于 _____（领证者姓名）身份证/护照编号为： _____ 将代我领取 2019 亚洲瑜伽大会的参会证件。

在签署该代领证授权书前，我确保已知悉并接受如下条款：

1. 取证后无法进行线上换课，现场换课将收取换课费用；
2. 我会对我的证件全权负责保管，遗失证件不予补发。

领证之前，我已准备好如下资料：

- 清晰的个人肖像照已上传至我的名下（作为证件照片）
- 个人身份证件复印件（与我的注册信息一致）- 代领证人需具备
- 代领证人的身份证/护照复印件

注册者签名

日期